
Protokół nr XVI/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

 
XVI Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1630  do godz. 1817. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni;  

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Wojciech Kasica 

4. Hubert Kopeć 

5. Beata Kosior 

6. Anita Nowotko-Chmielowiec 

7. Dariusz Róg 

8. Joanna Serafin 

9. Łukasz Serafin 

10. Stanisław Skimina 

11. Marian Tomczyk 

12. Damian Wolan 

13. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1. Stanisław Rawski 

2. Tomasz Wolan 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 9 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie. II Wiceprzewodniczący RM 

Marian Tomczyk zwrócił się do obecnych na sali by minutą ciszy uczcić pamięć o zmarłym 

Papieżu Franciszku. 
Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIII, XIV, XV sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

6. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 



b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

c) zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

d) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2025, 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Tarnobrzeg, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie  przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

g) w sprawie zmian Statutu Gminy Nowa Dęba  

h) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

i) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

j) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

k) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

l) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

m) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

n) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”, 

o) w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Burmistrz Wiesław Ordon wniósł o zmianę punktów w porządku obrad, aby 

punkty 3,4,5 i 6 przenieść za punkt 7 i procedować podjęcie uchwał a po podjęciu uchwał ogłosić 

godzinną przerwę. W uzasadnieniu do wniosku poinformował, iż w dniu dzisiejszym Pan Karol 

Nawrocki będzie z wizytą w Nowej Dębie. Ta wizyta związana jest z istotnym znaczeniem Nowej 

Dęby z punktu widzenia bezpieczeństwa naszego państwa w sferze obronności. Dodał, iż 

odpowiadając na wniosek mieszkańców, którzy chcieliby być na spotkaniu jak i również 

uczestniczyć w sesji, wnosi o powyższe. Innych wniosków nie było. Przewodnicząca poddała 

złożony wniosek pod głosowanie. 

Głosowano: przeniesienie punktów 3,4,5,6 za punkt 7 

Wyniki głosowania  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie.  

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

(o godz. 1635 do obrad dołączyła radna Barbara Jaskot) 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a) Kinga Piórek- zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok. Poinformowała, iż  

w przedłożonym projekcie uchwały po stronie dochodowej wprowadzono nadwyżkę środków  

z kapitalizacji odsetek na rachunku bankowym, otrzymaną darowiznę od przedsiębiorstwa na rzecz 

szkoły podstawowej Jadachy z przeznaczeniem na zakup kserokopiarki. Kwotę promesy do kwoty 

100 % otrzymanych środków z Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie Budowa i rozbudowa 

obiektów infrastruktury społecznej na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba. Zmniejszono dotację  

z Rządowego programu odbudowy zabytków dla parafii w Tarnowskiej Woli na prace 

konserwatorskie kościoła. Po stronie wydatkowej zwiększa się: wydatki w rozdziale pozostała 

działalność w dziale Administracja, na dotację celową dla Miasta Tarnobrzega na koszty związane 

ze strategią Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego. Szkoły podstawowe w związku  

z zawiadomieniem Państwowego Inspektora Sanitarnego w wyniku kontroli w Szkole 

Podstawowej nr 2 zabezpieczono środki na remont łazienek przy małej sali gimnastycznej 44 000 

zł oraz w Szkole Podstawowej Jadachy na zakup stolików i stołów  do placówki 24 800 zł. Zadanie 

majątkowe: wprowadza się nowe zadanie majątkowe pod nazwą  zakup podkrzesywarki, 

przebudowa drogi strefowa boczna w Chmielowie, zakup i montaż pieca c.o. w poczekalni dworca  

w Nowej Dębie po jego awarii. Zmienia się nazwę zadania z utworzenia Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego w Rozalinie na utworzenie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Nowej Dębie.  

W związku z brakiem możliwości adaptacji budynku po szkole na ten cel, do realizacji planuje się 

teren po siedzibie SOSiR. Zmienia się nazwę zadania  z modernizacja świetlicy szkolnej w SP nr 

2 w Nowej Dębie na utworzenie świetlicy  wsparcia dziennego, świetlicy środowiskowej w Nowej 

Dębie zgodnie z nazwą projektu. Zwiększa się wydatki na zadanie utworzenie integracyjnej  

otwartej przestrzeni publicznej poprzez budowę wodnego placu zabaw wraz z nieckę rekreacyjną. 

Koszt przeprojektowania, wydzielenie pierwszego etapu zadania oraz konieczność zapłaty 

naliczonej opłaty za wylesienie terenu 95 640,59 zł. Zakup traktora ogrodowego z przeznaczeniem 

na utrzymanie stadionu w Tarnowskiej Woli. Zmieniono przeznaczenie środków  w kwocie 20 000 

zł z projektu i wykonania nawodnienia boiska sportowego  w Cyganach na wykonanie oświetlenia 

boiska sportowego w Cyganach. Zmniejsza się dotację dla parafii pod wezwaniem Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na zadanie z rządowego programu odbudowy zabytków 

„Prace konserwatorskie Parafii”. Rozdanie I w wyniku drugiego rozstrzygnięcia zapytania 

ofertowego dotacja zwiększy się i wyniesie 353 834 zł, przy wkładzie własnym  gminy 7 340,20 

zł oraz wkładzie  własnym parafii 5 835,45 zł. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał radny 

Wojciech Kasica, informując, że cieszy się z zakupu traktorka do klubu w Tarnowskiej Woli oraz 

ma nadzieję, że jeśli strażacy z OSP Poręby Dębskie wystąpią o dofinansowanie na zakup traktorka 

dla nich, to również takie środki się znajdą. 



Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/153/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2025 ROK 

Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 

Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

b) Kinga Piórek- zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Rada przyjęła 

objaśnienia przyjętych wartości do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowa Dęba. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/154/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ GMINY NOWA 

DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 

Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

c) Kinga Piórek- zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

zmieniającej uchwałę budżetową Gminy Nowa Dęba na 2025 rok. Poinformowała, iż po stronie 

wydatkowej wprowadza się wydatki bieżące w rozdziale przeciwdziałanie alkoholizmowi na zakup 

usług pozostałych oraz na dotację celową dla SOK. Zmianie ulega źródło pokrycia deficytu oraz 

przychody budżetu. Przychody zwiększa  się o kwotę 28 559,35 zł, w tym z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów  

i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu  

z ustawy o wychowaniu w trzeźwości  i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/155/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ BUDŻETOWĄ GMINY NOWA DĘBA NA 2025 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 

Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

d) Kinga Piórek- zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2025. Poinformowała, iż Gmina Nowa Dęba uzyskała dofinansowanie z rządowego 

programu odbudowy zabytków na zadania inwestycyjne pod nazwą „Prace konserwatorskie 

kościoła parafii pod wezwaniem Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli”  w kwocie 

490 000 zł, przy wkładzie własnym wynoszącym 2%. Po przeprowadzeniu pierwszego zapytania 

ofertowego kwota dotacji z Polskiego Ładu miała wynieść 306 050,39 zł groszy przy wkładzie 

własnym gminy 6 245,93 zł. W wyniku poinformowania przez parafię o wadach 

przeprowadzonego zapytania ofertowego i jego unieważnieniu,  należało przygotować właściwy 

zakres oraz przeprowadzić  ponowne zapytanie ofertowe. W wyniku drugiego rozstrzygnięcia  

zapytania ofertowego dotacja wyniesie 353 834 zł przy wkładzie  własnym gminy 7 340,20 zł oraz 

wkładzie  własnym parafii 5 835,45 zł. Termin realizacji inwestycji to 13 miesięcy od podpisania 

umowy. Jednak w wyniku przetargu  ma się zakończyć poniżej 12 miesięcy. Wkład własny 

zostanie wypłacony jeszcze w roku 2025, zaś jednorazowa płatność z Polskiego Ładu w roku 2026. 

W związku z tym, że umowa wykracza poza rok 2025, a zaciągnięcie zobowiązania na kolejny rok 

w zakresie finansów publicznych wymaga zgody Rady Miejskiej. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań  

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/156/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 

Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

(o godz. 1650 do obrad dołączył radny Hubert Kopeć) 

e) Kinga Piórek- zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla miasta Tarnobrzeg. Poinformowała, iż Gmina Nowa 

Dęba wraz z Miastem Tarnobrzeg od roku 2022 realizuje zadanie pod nazwą „Strategia 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Tarnobrzeg na 

lata 2021-2027”. Strategia będzie zawierać syntezę diagnozy obszaru realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych wraz z analizą problemów, potrzeb i potencjałów rozwojowych,  w tym 

wzajemnych powiązań gospodarczych, społecznych i środowiskowych oraz cele, jakie mają być 

realizowane. W roku 2025 wydatki będą ponoszone za strategiczną ocenę oddziaływania na 



środowisko dla projektu Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Czwórmiasta 2035+ (kwota 2 243,29 zł) oraz studium wykonalności  

(7 500zł) wraz z opłatą za środowisko (75 zł)  dla Zintegrowanej Strategii. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/157/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ DLA MIASTA TARNOBRZEG 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

f) Janusz Szymański – pracownik Referatu GPN, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

wezwaniem Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach rządowego programu odbudowy zabytków. 

Poinformował, iż w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków Gmina Nowa Dęba 

otrzymała promesę na dofinansowanie  wyżej wymienionych prac. W wyniku przeprowadzonego 

zapytania ofertowego wykonawca zaoferował wykonanie zamówienia na kwotę 367 009,65 zł 

brutto. W związku z tym, iż zmieniła się kwota przeznaczona na realizację zadania pod nazwą 

„Przeprowadzenie prac remontowo - budowlanych na pozostałej części elewacji zabytkowego 

kościoła w Tarnowskiej Woli, wraz z wymianą części rynien względem połaci dachu kościoła”, 

należało zmienić kwotę przyznanej dotacji. Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła 

się do Przewodniczącego Komisji Komisję Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji Damian Wolan poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/158/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE  PRZYZNANIA DOTACJI CELOWEJ 

PARAFII RZYMSKO-KATOLICKIEJ P.W. NAJŚWIĘTSZEGO SERCA PANA JEZUSA 

W TARNOWSKIEJ WOLI NA PRACE KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE 

LUB ROBOTY BUDOWLANE W RAMACH RZĄDOWEGO PROGRAMU ODBUDOWY 

ZABYTKÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 



g) Elżbieta Gil- sekretarz gminy- przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 

zmiany Statutu Gminy Nowa Dęba. Poinformowała, iż Rada Miejska w Nowej Dębie postanowiła 

o zmianach w zakresie jednostek pomocniczych gminy, to jest o zniesieniu osiedla Buda Stalowska 

i utworzeniu sołectwa Buda Stalowska. W związku z tym, że wykaz jednostek pomocniczych 

stanowi załącznik do Statutu Gminy Nowa Dęba, należy  dokonać jego aktualizacji. Następnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Sportu, Zdrowia, 

Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Zastępca przewodniczącego komisji Stanisława 

Żarkowska poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań  

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/159/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIANY STATUTU GMINY NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

h) I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Serafin, przedstawiła uzasadnienie do projektów 

uchwał RM w sprawie nadania tytułów „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”. Kapituła 

odbyła dwa posiedzenia 3 kwietnia bieżącego roku. Kapituła opiniowała wnioski  

o nadanie tytułu Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba dla członków Orkiestry Dętej Miasta 

i Gminy Nowa Dęba, złożone przez Komisję Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w związku   

z jubileuszem 75-lecia Orkiestry: Józefa Wojciecha Bielenia, Józefa Jurka, Ryszarda 

Kłosowskiego, Adama Laska, Władysława Ziętka. W uzasadnieniu wniosku podkreślono wkład 

członków orkiestry o kultywowanie tradycji, promocję i rozwój kulturalny nie tylko gminy, ale 

również województwa podkarpackiego. 15 kwietnia bieżącego roku Kapituła opiniowała wnioski 

o nadanie tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba” dla Ryszarda Józefa Janczyka -

wniosek złożony przez porozumienie Uniwersytet Trzeciego Wieku (Nowodębskie Towarzystwo 

Społeczno-Kulturalne, Stowarzyszenie „Komitet Miast Bliźniaczych Nowa Dęba Fermoy – 

Ploemeur”, Nowodębskie Koło Diabetyków,  Dom Pomocy Społecznej oraz Samorządowy 

Ośrodek Kultury; dla Orkiestry Dętej Miasta i Gminy Nowa Dęba - wniosek złożony przez I i II 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. W uzasadnieniu wniosku dla Ryszarda Janczyka 

podkreślono jego pracę społeczną na rzecz dzieci i młodzieży jako instruktora związku harcerstwa 

polskiego, organizatora obozów harcerskich, w tym m.in. w Piaskach koło Krynicy. Wiele czasu 

poświęcał pracy w organizacjach młodzieżowych i pozarządowych, także na rzecz Stowarzyszenia 

Komitetu Rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 1 w Liceum Ogólnokształcącym. Ryszard Janczyk 

sprawował wiele funkcji, m. in. przewodniczący Rady Seniorów Miasta i Gminy Nowa Dęba. 

radny Rady Miejskiej III kadencji, Prezes Zarządu Stowarzyszenia „Komitet Miast Bliźniaczych  

Nowa Dęba - Fermoy – Ploemeur. Inicjator utworzenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku, którego 

działania mają na celu  m. in. aktywizację i poprawę jakości życia osób starszych. Wyróżniony 

wieloma odznaczeniami m. in. Srebrnym Krzyżem Zasługi, Brązowym, Srebrnym i Złotym 

Medalem „Za Zasługi dla Obronności Kraju”, Brązowym, Srebrnym i Złotym Medalem „Siły 

Zbrojne w służbie Ojczyzny”. Wniosek dotyczący nadania tytułu Orkiestrze Dętej Miasta i Gminy 



Nowa Dęba, jest związany z jubileuszem 75 - lecia działalności orkiestry, która od powstania 

stanowi  jedno z największych ogniw życia społeczno-kulturalnego gminy. Obchodzony jubileusz 

to nie tylko symbol długowieczności formacji, ale przede wszystkim potwierdzenie jego 

głębokiego zakorzenienia w lokalnej tradycji i tożsamości gminy. Nadanie tytułu będzie hołdem  

dla jej historii, jak również inwestycją w przyszłość lokalnej kultury. Dodała, iż Kapituła 

pozytywnie zaopiniowała  wnioski. Następnie odbyło się głosowanie projektów uchwał:  

h) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Pan Wojciech Bieleń. 

Pytań  w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/160/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

i) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Pan Ryszard Janczyk. 

Pytań  w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/161/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

j) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Pan Józef Jurek. Pytań  

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/162/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 



k) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Pan Ryszard Kłosowski. 

Pytań  w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/163/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

l) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Pan Adam Lasek.  

Pytań  w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/164/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

m) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Pan Władysław Ziętek. 

Pytań  w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/165/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

n) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa Dęba”- Orkiestra Dęta Miasta  

i Gminy Nowa Dęba. Pytań  w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/166/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „ZASŁUŻONY DLA MIASTA I GMINY NOWA 

DĘBA” 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

o) Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. Zakłady metalowe „Dezamet” S.A.  

w Nowej Dębie wnioskiem z 20 stycznia 2025 roku zwróciły się o wyrażenie zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z panem Tomaszem Wolanem, radnym  Rady Miejskiej w Nowej Dębie. W treści 

wniosku wskazano, że przyczyną rozwiązania z radnym stosunku pracy  nie są zdarzenia związane  

z wykonywaniem mandatu radnego. Powodem rozwiązania stosunku pracy jest likwidacja 

zajmowanego przez radnego stanowiska pracy. Podczas posiedzenia Komisji Sportu, Zdrowia  

i Spraw Statutowych i Społecznych 20 lutego bieżącego roku wniosek Zakładów Metalowych 

Dezamet S.A. został zaopiniowany pozytywnie. Pytań  w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie zgłoszono. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/167/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZGODY NA ROZWIĄZANIE STOSUNKU PRACY Z RADNYM  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (5) Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Łukasz Serafin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach sesji do godziny 1800. 

Po przerwie w sesji uczestniczyło 9 radnych. Radni obecni: Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, 

Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Damian Wolan, Stanisława Żarkowska. Radni nieobecni Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, 

Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan.  

Ad.3. Przyjęcie protokołów z XIII, XIV i XV sesji Rady Miejskiej. 

Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. Przewodnicząca RM Beata Kosior zwróciła się do 

radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej, uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz 

Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

BRAK GŁOSU (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Marian Tomczyk 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

Przewodnicząca RM Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do 

protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej, uwag nie zgłoszono.  



Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz Róg, Joanna Serafin, 

Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Wojciech Kasica 

BRAK GŁOSU (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Marian Tomczyk 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

Przewodnicząca RM Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do 

protokołu z XV sesji Rady Miejskiej, uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Miejskiej 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Dariusz 

Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Marian Tomczyk 

NIEOBECNI (2) Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 

Ad.4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Elżbieta Gil – sekretarz gminy odczytała sprawozdanie burmistrza z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem 

jaki jest termin wykonania prac realizacji zadania parkingu przy kościele parafialnym  

w Chmielowie.  Burmistrz Wiesław Ordon poinformował, iż termin realizacji wynosi 5 miesięcy.  

Ad.5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

Maria Kosiorowska – kierownik MGOPS przedstawiła w skrócie Ocenę Zasobów Pomocy 

Społecznej za 2024 rok. Poinformowała, iż zgodnie z art. 16 a ustawy z 12 marca 2004 roku  

o pomocy społecznej, gmina przygotowuje oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Zasoby obejmują w szczególności infrastrukturę, 

kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej, bez względu 

na podmiot je finansujący i realizujący. Ocena obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy 

społecznej, rodzaje ich problemów oraz ich rozkład ilościowy. Organ wykonawczy jednostki 

samorządu terytorialnego przedstawia co roku do dnia 30 kwietnia Radzie Gminy wyżej 

wymienioną ocenę. Ocena wraz z rekomendacjami jest podstawą do planowania budżetu na rok 

następny. Ocena zasobów pomocy społecznej  dla Gminy Nowa Dęba na rok 2024 została 

przygotowana na podstawie danych zebranych przez Ośrodek Pomocy Społecznej  

za pośrednictwem Centralnej  Aplikacji Statystycznej Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej,  

danych uzyskanych z Urzędu Miasta i Gminy Nowa Dęba, Środowiskowego Domu Samopomocy,  

Biura Obsługi Jednostek Samorządowych. W zakresie danych o sytuacji demograficznej 

skorzystano z zasobów Głównego Urzędu Statystycznego. Dane z oceny umożliwiają analizowanie 

i monitorowanie występowania problemów społecznych oraz planowanie działań aktywizujących 

jednostki samorządu terytorialnego w obszarze usług społecznych. Dodała, iż zawarte w niej 

informacje są materiałem poglądowym, mającym ułatwić władzom gminy podejmowanie decyzji 

związanych z planowaniem budżetu w zakresie polityki społecznej w kolejnym roku.  

Pytań w związku z przedstawioną Oceną Zasobów Pomocy Społecznej za 2024 rok nie zgłoszono.  

 

 



Ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców.  

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Przewodnicząca RM Beata Kosior poinformowała, iż do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo  

z prezentacją na temat działalności Nadleśnictwa Nowa Dęba w granicach Miasta i Gminy Nowa 

Dęba w 2024 i 2025 roku. Poinformowała również o możliwości zapoznania się z powyższą 

prezentacją w Biurze Rady;  

- Radny Wojciech Kasica zwrócił się z pytaniami o wskazanie przybliżonego terminu wykonania 

ul. Pszennej oraz czy burmistrz przewiduje zakup tłucznia w tym roku, aby można było wyrównać 

pozostałe drogi, które znajdują się na osiedlu; 

- Radny Stanisław Skimina zwrócił się do burmistrza z prośbą, aby gmina wraz z prezesem spółki 

PGKiM współpracowała w kwestii wykonania robót cząstkowych na ul. Kolnica w Chmielowie, 

które były planowane dwa lata temu.  

- Burmistrz Wiesław Ordon udzielił odpowiedzi w sprawie ul. Pszennej, iż przygotowywana jest 

specyfikacja techniczna i po jej ukończeniu będzie poddawana przetargowi. W kwestii kamienia, 

poinformował, iż w związku z oszczędnościami na przetargach, na zadaniach drogowych, po 

podpisaniu umów zostaną dokonane zmiany w budżecie i będzie zrobione zamówienie. 

Przewidywany czas dostarczenia kamienia - miesiące letnie br. W kwestii robót cząstkowych 

poinformował, iż realizacja zadania przewidywana jest do połowy czerwca, natomiast co do  

ul. Kolnica, ma nadzieję że spółka PGKiM weźmie odpowiedzialność i zrealizuje złożone 

zapewnienie o wykonaniu tych robót.  

Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

Ad.10. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie XVI  sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

         Beata Kosior 
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